
Protokół Nr XV/2008
z sesji Rady Powiatu Kielcach z dnia 29 września br.  

w sali nr  13 Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach 

od godz. 10.00 do 12.00

Do pkt 1

Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji;

W obradach udziału wzięli:
- Starosta Kielecki – Zenon Janus
- Wicestarosta Kielecki- Marian Ferdek
- Członek Zarządu Powiatu-Ryszard Barwinek
- Członek Zarządu Powiatu-Bogdan Gierada
- Sekretarz Powiatu- Barbara Piwnik 
- Skarbnik Powiatu – Maria Klusek
- przedstawiciele komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego,

oraz goście

- Poseł na Sejm Waldemar Wrona
– Poseł na Sejm  Henryk Milcarz

 
Do pkt 2

Stwierdzenie kworum

Kworum w dniu 29 września  br. wyniosło 26 radnych. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu.

Radni nieobecni usprawiedliwieni  : Pasternak Bogumił, Pietrzczyk Lucjan,Woźniak 
Grażyna

Rada Powiatu stanowi  kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Do pkt 3

Przyjęcie porządku sesji.

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato
Czy do porządku obrad będą jakieś uwagi, poprawki ?



Starosta Kielecki  Zenon Janus
Zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji o projekt uchwały w sprawie 
pozbawienia kategorii drogi powiatowej. ( pkt.8 ppkt. 6)

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato
Poddał pod głosowanie wniosek Starosty Kieleckiego w sprawie rozszerzenia 
porządku obrad sesji o projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej.

Głosowanie:
Za-25
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak

W wyniku głosowania do porządku obrad  został dodany  pkt.8  ppkt. 6

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato
Przedstawił porządek obrad ( po zmianie ) i poddał go pod głosowanie:
1.Otwarcie sesji.
2.Stwierdzenie kworum.
3.Przyjęcie porządku sesji.
4.Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 4 września 2008 r. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o wynikach dokonanej analizy 
oświadczeń   majątkowych radnych.
6.Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami. 
7.Informacja Starosty Kieleckiego o wynikach dokonanej analizy składanych 
oświadczeń   majątkowych.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
       

        1) założenia Gimnazjum Specjalnego Nr 1 w  Podzamczu gmina Chęciny
                   2) założenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 1 
                       w Podzamczu gmina Chęciny 

        3) założenia Gimnazjum Specjalnego Nr 2 w Rembowie gmina Raków
        4) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii

zaszeregowania i wyrażenia zgody na wartość jednego punktu w złotych 
dla Domu Pomocy Społecznej w Zgórsku.

                   5)wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie w formie darowizny przez 
                     Powiat   Kielecki na rzecz Gminy Pierzchnica nieruchomości gruntowej 
                     położnej  we wsi Gumienice, gmina Pierzchnica
                   6) pozbawienia kategorii drogi powiatowej.

9. Zapytania i interpelacje radnych.
10.Zamknięcie obrad.



Głosowanie:
Za-25
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak

W wyniku głosowania porządek został przyjęty.

Do pkt 4

Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 4 września  2008 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato
Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  Nr XIV/08  z sesji Rady Powiatu 
z dnia 4 września  2008r.

Głosowanie:
Za-25
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak

W wyniku głosowania protokół Nr XIV/08 z sesji Rady Powiatu z dnia 4 września 
2008 r. został przyjęty.

Do pkt 5

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o wynikach dokonanej analizy 
oświadczeń  majątkowych radnych.

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lidia Grzanka przedstawiła informacje 
Przewodniczącego Rady Powiatu o wynikach dokonanej analizy oświadczeń 
majątkowych radnych.-które stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Rada przyjęła  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu o wynikach dokonanej 
analizy oświadczeń  majątkowych radnych.

Do pkt 6 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami.

Starosta Kielecki Zenon Janus 
Przedłożył Radzie sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres miedzy 
sesjami tj; od 4 września 2008r. do 29 września 2008r. - które stanowi załącznik
 nr 3 do protokołu.



Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami.

Na obrady przybył radny Marek Mazur. Liczba radnych wyniosła 26.

Do pkt 7

Informacja Starosty Kieleckiego o wynikach dokonanej analizy składanych 
oświadczeń  majątkowych.

Starosta Kielecki Zenon Janus 
Przedstawił Radzie informacje Starosty Kieleckiego o wynikach dokonanej analizy 
składanych oświadczeń  majątkowych.- które stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radny Stanisław Okólski 
Zapytał w jakiej wysokości została udzielona dotacja dla gminy Bodzentyn  
z  przeznaczeniem na targowisko. Zapytał także, czy są jeszcze rezerwy finansowe
w Powiatowym Funduszu Ochrony Środowiska, aby ewentualnie starać się o 
dofinansowanie na zakup ambulansu dla Szpitala Powiatowego w Chmielniku.

Starosta Kielecki Zenon Janus 
Jeżeli chodzi o podział środków finansowych z PFOŚ, to nie ma kryteriów na zakup 
samochodu. Rozpatrzymy sprawę w miarę możliwości  na Zarządzie Powiatu i 
wypracujemy kompromis. Co do targowisk, to gminy Łagów i Bodzentyn dostały 
po 20 tys zł.

Rada przyjęła informacja Starosty Kieleckiego o wynikach dokonanej analizy 
składanych oświadczeń  majątkowych.

Do pkt 8

Podjęcie uchwał w sprawie:

1) założenia Gimnazjum Specjalnego Nr 1 w  Podzamczu gmina Chęciny

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie założenia Gimnazjum 
Specjalnego Nr 1 w  Podzamczu gmina Chęciny

Głosowanie:
Za-26
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak



W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XV/83/08 Rady Powiatu
w Kielcach z dnia 29 września 2008 roku w sprawie założenia Gimnazjum 
Specjalnego Nr 1 w  Podzamczu gmina Chęciny,– która stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu.

    2) założenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 1 w Podzamczu 
         gmina Chęciny 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie założenia Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 1 w Podzamczu  gmina Chęciny 

Głosowanie:
Za-26
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak

W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XV/84/08 Rady Powiatu
w Kielcach z dnia 29 września 2008 roku w sprawie założenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Specjalnej Nr 1 w Podzamczu  gmina Chęciny   ,– która stanowi 
załącznik nr 6  do protokołu.

3) założenia Gimnazjum Specjalnego Nr 2 w Rembowie gmina Raków

Radny Stanisław Okólski 
Poprosił  Zarząd Powiatu o rozważenie możliwości  wcześniejszego zatrudnienia 
Dyrektora MOW w Rembowie,  nawet w miesiącu październiku, aby nowy dyrektor 
mógł przygotowywać obiekt do rozpoczęcia działalności w miesiącu styczniu.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie założenia Gimnazjum 
Specjalnego Nr 2 w Rembowie gmina Raków

Głosowanie:
Za-26
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak

W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XV/85/08 Rady Powiatu
w Kielcach z dnia 29 września 2008 roku w sprawie ,założenia Gimnazjum 
Specjalnego Nr 2 w Rembowie gmina Raków– która stanowi załącznik nr 7  do 
protokołu.
   



    4) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii
                  zaszeregowania i wyrażenia zgody na wartość jednego punktu w złotych  
                  dla Domu Pomocy Społecznej w Zgórsku.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania i wyrażenia zgody na 
wartość jednego punktu w złotych dla Domu Pomocy Społecznej w Zgórsku.

Głosowanie:
Za-26
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak

W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XV/86/08 Rady Powiatu
w Kielcach z dnia 29 września 2008 roku w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania i wyrażenia zgody na 
wartość jednego punktu w złotych dla Domu Pomocy Społecznej w Zgórsku.,
– która stanowi załącznik nr 8  do protokołu.

 5)wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie w formie darowizny przez Powiat  
    Kielecki na rzecz Gminy Pierzchnica nieruchomości gruntowej położnej 
    we wsi Gumienice, gmina Pierzchnica

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne zbycie w formie darowizny przez Powiat   Kielecki na rzecz Gminy 
Pierzchnica nieruchomości gruntowej położnej we wsi Gumienice, gmina Pierzchnica

Głosowanie:
Za-26
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak

W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XV/87/08 Rady Powiatu
w Kielcach z dnia 29 września  2008 roku w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
zbycie w formie darowizny przez Powiat   Kielecki na rzecz Gminy Pierzchnica 
nieruchomości gruntowej położnej we wsi Gumienice, gmina Pierzchnica,– która 
stanowi załącznik nr 9  do protokołu.



        6) pozbawienia kategorii drogi powiatowej.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej.

Głosowanie:
Za-26
Przeciw- brak
Wstrzymało się- brak

W wyniku głosowania podjęta została Uchwała Nr XV/88/08 Rady Powiatu
w Kielcach z dnia 29 września 2008 roku w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej.. ,– która stanowi załącznik nr 10  do protokołu.

Do pkt 9

Zapytania i interpelacje radnych.

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lidia Grzanka 
Zapytała o kryteria kolejności  otwierania filii  Wydziału Komunikacji i Transportu,
oraz na jakim etapie jest realizacja inwestycji drogowej pod nazwą budowa drogi 
powiatowej od Borkowa do Chmielnika.

Starosta Kielecki Zenon Janus 
Kryterium kolejności otwierania filii Wydziału Komunikacji i Transportu to przede 
wszystkim dobro mieszkańców, a kryterium najważniejsze to odległości od 
macierzystej jednostki. Gminy Raków, Chmielnik, Łagów  mają duże odległości od 
Kielc. Przekonywanie mnie , że gmina Daleszyce rejestruje dużo pojazdów i  ma 
pierwszeństwo?. Jest tam dużo osób prowadzących działalność gospodarczą,
a to mieszkańcy są najważniejsi. Była lista osób które sobie nie życzyły  filii 
Wydziału Komunikacji i Transportu w Daleszycach  i  była lista które sobie  życzyły 
filie Wydziału Komunikacji i Transportu.
Odnoście realizacji inwestycji drogowej  na stan dzisiejszy nie mam wiedzy  w tym 
temacie. Jak  tylko otrzymamy pre- umowy to wchodzimy w przetargi.

Radny Mieczysław Kędzierski 
Poprosił o zrobienie analizy technicznej  mostów znajdujących się na terenie 
powiatu. Następnie poprosił o wyjaśnienie jak to będzie funkcjonować. Jeżeli filia 
Starostwa będzie otwarta tylko dwa dni, jak będzie funkcjonować w inne dni, gdzie 
interesant będzie mógł wtedy zarejestrować samochód, czy w Kielcach ?
Zapytał czy Starostwo Powiatowe w Kielcach łamie ustawę o dostępie do informacji 
publicznej?.



Starosta Kielecki Zenon Janus
Nie po to tworzymy filie Wydziału Komunikacji i Transportu, żeby  komuś  się 
podobało dzisiaj jechać np. do Nowej Słupi a jutro do Kielc? Robimy to, po to,
aby mieszkańcy  zamieszkujący na terenie danej gminy mogli mieć dostęp u siebie. 
Odnośnie łamania ustawy o dostępie do informacji publicznej?. Nie  ustosunkuję się, 
nie odpowiem wprost. Co do dostępu do informacji  to na pewno jest!.Są wrota 
świętokrzyskie, e- świętokrzyskie, niedługo zaczniemy pracować na obiegu 
dokumentów informatycznych . Wyjaśnię sprawę i odpowiem panu radnemu.

Dyrektor PZD Jerzy Komorniczak 
Ogłoszony został przetarg na wykonanie analizy mostów, wygrała firma z Warszawy 
do końca roku będzie zrobiona analiza. Na dzień dzisiejszy posiadam  informacje,że 
zostało przebadanych 15 mostów, 6 jeszcze pozostało do badania, 2 mosty będą 
odbudowane od podstaw. Sprawozdanie otrzymają radni  po zakończeniu prac przez 
firmę, jest to praca długofalowa. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk
Zapytał kiedy zacznie się remont drogi w miejscowości Śniadka,
oraz o harmonogram robot budowlanych na drogach powiatowych. Poprosił, 
aby w przyszłym roku , kiedy będą robione inwestycje i remonty, żeby  mieszkańcy 
wiedzieli kiedy się zaczyna remont i kiedy kończy.

Do pkt 16
Zamknięcie obrad

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato o godz. 12.00 ogłosił zamknięcie obrad 

XV sesji Rady Powiatu w Kielcach.

Na tym protokół zakończono.
Protokolant.
Aneta Rutowicz                                           

                                                                                         Przewodniczący Rady

                                                                                             Tomasz Lato
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